



中国检验认证集团
China Certification & Inspection Group



中国检验检疫科学研究院
Chinese Academy of Inspection and Quarantine



检科测试集团
CAIQTEST Group



230020343606

检验检测报告

INSPECTION AND TEST REPORT

报告编号: BJSHJ24000951

样品名称

飞灰

检测类别

委托检测



CAIQTEST (GROUP) CO., LTD.

重要声明

Important Statement

1. 本报告根据非特向服务提供方和报告来源编制。如报告有误，或报告内容不实，报告人概不负责。

The report report according to the service provider and the report source. If the report is wrong or the content of the report is not accurate, the report shall be responsible.

2. 本报告根据非特向服务提供方和报告来源编制。如报告有误，或报告内容不实，报告人概不负责。

If the report report according to the service provider and the report source is wrong or the content of the report is not accurate, the report shall be responsible. If the report report according to the service provider and the report source is wrong or the content of the report is not accurate, the report shall be responsible.

3. 本报告根据非特向服务提供方和报告来源编制。如报告有误，或报告内容不实，报告人概不负责。

The report report according to the service provider and the report source. If the report is wrong or the content of the report is not accurate, the report shall be responsible.

4. 本报告根据非特向服务提供方和报告来源编制。如报告有误，或报告内容不实，报告人概不负责。

The report report according to the service provider and the report source. If the report is wrong or the content of the report is not accurate, the report shall be responsible.

检验检测报告

检测项目	检测方法	检测单位	单位	检测结果	标准值	判定	备注
水质检测	GB 5009.3-2016	水质检测中心	mg/L	0.0004	0.0004	合格	检测
			mg/L	0.000002	0.000002	合格	检测
			mg/L	0.0000	0.0000	合格	检测
			mg/L	0.0000	0.0000	合格	检测
			mg/L	0.0000	0.0000	合格	检测
水质检测		水质检测中心	mg/L	0.0000	0.0000	合格	检测
水质检测	GB 5009.3-2016	水质检测中心	mg/L	0.0004	0.0004	合格	检测
			mg/L	0.0000	0.0000	合格	检测
			mg/L	0.0000	0.0000	合格	检测
			mg/L	0.0000	0.0000	合格	检测
			mg/L	0.0000	0.0000	合格	检测
水质检测		水质检测中心	mg/L	0.0000	0.0000	合格	检测
水质检测		水质检测中心	mg/L	0.0000	0.0000	合格	检测

检测单位